
  Protokół  nr  XLI.18

z  obrad  XLI  zwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu   27  lutego  2018  r.
w  godzinach   1100 -  1259  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.
W sesji nie uczestniczyła radna Irena Markowska.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Dariusz  Wasilewski  otworzył   XLI  sesję  Rady  Miasta  Ełku

wypowiadając  formułę:  „Otwieram XLI  zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Ełku”.  Na  podstawie  listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 22  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący   Rady   Miasta  Dariusz  Wasilewski  powitał: Prezydenta  Miasta  Tomasza
Andrukiewicza,  Pierwszego  Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  Sekretarza  Miasta
Marcina Radziłowicza, Skarbnika Miasta Jarosława Wróbla, Pawła Czemiela przedstawiciela Ministra
Infrastruktury,  Adama  Dobkowskiego  Kierownika  Biura  Regionalnego  w  Ełku  Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego, naczelników wydziałów, przedstawicieli
mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji -  protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz
wysłany mailem radnym.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do
protokołu z ostatniej sesji.

W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski
stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XL.18 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zgłosił formalny wniosek o:

- wykreślenie podpunktu 1) w punkcie 5. z tematem podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027, ponieważ nie ma zmian w tej sprawie;
-  uzupełnienie  porządku  obrad  o  punkt  7.  z  tematem:  „7.  Stanowisko  w  sprawie  modernizacji
i dołączenia do planowanej budowy odcinka linii  kolejowej E 75 Ełk-Trakiszki (Rail Baltica) odcinka
czynnej linii kolejowej nr 41 Olecko-Gołdap (Granica Państwa).”  Dokumenty w temacie do radnych
wpłynęły wcześniej, radni dyskutowali na komisjach.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i innych wniosków nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  propozycję  porządku  obrad
uwzględniając wyżej zacytowane wnioski i poddał pod głosowanie: 22 głosami „za”, przy 0 głosach
„przeciw” i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie „za” radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XL.18).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Ełku na lata 2016-2023” wraz

z Prognozą oddziaływania na środowisko,
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3) zmiany uchwały Nr VIII.84.15 Rady Miasta Ełku z dnia 30 czerwca 2015 r. w sprawie przyjęcia
„Strategii Rozwoju Ośrodka Subregionalnego Ełk do roku 2025” wraz z Prognozą oddziaływania
na środowisko,

4) ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy,
5) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości i wyrażenia zgody na udziele-

nie bonifikaty przy jej sprzedaży,
6) zasad przyznawania stypendiów dla uczniów uczących się w szkołach, dla których organem pro-

wadzącym jest Gmina Miasto Ełk,
7) zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres od  1 września 2017 r. do
31 sierpnia 2019 r.,

8) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń ka-
nalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  Spółka z o.o. w Ełku na lata 2018-
2021,

9) rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Ełku,
10) w sprawie nadania nazwy ulicy.

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awan-
su zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

7. Stanowisko w sprawie modernizacji i dołączenia do planowanej budowy odcinka linii kolejowej
E 75 Ełk-Trakiszki (Rail Baltica) odcinka czynnej linii kolejowej nr 41 Olecko-Gołdap (Granica Pań-
stwa).

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Oświadczenia i wolne wnioski.

10. Zakończenie obrad.

 

 Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia  24 stycznia 2018  r.
do dnia  23 lutego 2018  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Prezydent Ełku podpisał 13 umów na wsparcie wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży
(łącznie 851 osób) z naszego miasta.  Dofinansowanie zostało przyznane lokalnym organizacjom
pozarządowym  na  zapewnienie  wypoczynku  podczas  ferii  zimowych  dla  dzieci  i młodzieży
z Ełku (zimowiska oraz obozy sportowe). Łączna kwota przyznanych 13 dotacji na wypoczynek
zimowy to 49 800 zł

 Rząd  przyjął  projekt  Ministerstwa  Cyfryzacji,  dzięki  któremu  już  niebawem  możliwe  będzie
uruchomienie e-usługi zgłaszania narodzin dziecka na terenie całego kraju. Pilotaż tego programu
prowadzony był od 17 lipca do 6 grudnia 2017 r. w szpitalu Pro – Medica w Ełku. Rodzice, za
pośrednictwem pełnomocnika szpitalnego zgłaszali w USC urodzenie swojego dziecka. Pozwoliło
to na weryfikację poprawnego funkcjonowania usługi.

 Wkrótce  ruszy  nabór  wniosków  na  wsparcie  aktywności  zawodowej  ełczan  zagrożonych
ubóstwem lub wykluczeniem społecznym. Pula środków to ok. 2,5 mln zł. Jednym                        z
obszarów, na który będzie można pozyskać dofinansowanie, jest wykorzystanie instrumentów o
charakterze edukacyjnym, zawodowym, społecznym i zdrowotnym do aktywizacji mieszkańców
miasta Ełk i gminy Ełk na rynku pracy. Pierwszy nabór wniosków już w marcu.

 Zakończyła się modernizacja i  przebudowa siedziby Komendy Powiatowej Państwowej Straży
Pożarnej w Ełku przy ul. Suwalskiej 50. Łączny koszt inwestycji to blisko 4 mln zł. Ponadto ełcka
jednostka  wzbogaciła  się  o  nowy  samochód  techniczny  oraz  łódź  ratowniczą.  Zdecydowana
większość środków finansowych pochodziła z budżetu państwa. Środki na rozbudowę jednostki
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przekazały  także  samorządy  miasta  Ełku  oraz  powiatu  ełckiego.  Do  użytku  została  oddana
również sala edukacyjno-symulacyjna „ognik”, z które będą mogły korzystać dzieci i młodzież.
Jest to druga w województwie warmińsko-mazurskim sala, która w realny sposób przedstawia
skutki wybuchu pożaru w pomieszczeniu.

 Odbyło się otwarcie Klubu Seniora w Ełku, który  znajduje się na parterze budynku przy ul.
Piłsudskiego 10. Celem działalności Klubu będzie m.in. wspieranie osób starszych w ich
codziennym funkcjonowaniu. Placówka powstała dzięki pozyskanemu dofinansowaniu ze
środków Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Łączny koszt inwestycji to
150 tys. zł.

 Miejski Ośrodek Polityki Społecznej w Ełku pozyskał 30 tys. zł dofinansowania z Ministerstwa
Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na wsparcie bieżącej działalności Klubu Seniora „Senior+”.
Projekt będzie realizowany od 1 marca do 31 grudnia 2018 r.

 W  ostatnim  czasie  Prezydent  Miasta  Ełku  oraz  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Ełku  podpisali
z przedstawicielami organizacji pozarządowych kolejnych 19 umów na realizację zadań samorządu
w 2018 r. Wartość przyznanych grantów to 85 599 zł. Łączna liczba odbiorców to 1139 osób.

 Prezydent Miasta Ełku 8 lutego 2018 r. podpisał kolejnych 8 umów z przedstawicielami organizacji
pozarządowych na realizację  zadań samorządu w roku 2018.  Wartość przyznanych grantów to
65 200 zł. Łączna liczba odbiorców to 426 osób.

 Miejska  Biblioteka  Publiczna  im.  Zofii  Nasierowskiej  w  Ełku  w  2017  r.  zakupiła
rekordową  liczbę  prawie  2903  książek  tradycyjnych  i  179  audiobooków.  Biblioteka
poszerzyła  również  zbiór  gier  planszowych.  Wśród nowo kupionych egzemplarzy  znalazły  się
2903 książki, 179 audiobooków oraz 61 gier planszowych. Łączna wartość dokonanego zakupu to
kwota ok 82 tys. zł.

 W ełckim ratuszu 7 lutego odbyła się uroczystość wręczenia dotacji laureatom konkursu ofert pn.
Sportowa Marka Miasta Ełku. Łączna wartość dotacji to 100 tys. zł.

Dotacje w ramach „Sportowej Marki Miasta” – edycja 2018 otrzymały:
1. Uczniowski Klub Sportowy MMA Team Ełk – mieszane sztuki walki (MMA)
2. Miejski Klub Bokserski "Mazur" Ełk – boks
3. Uczniowski Klub Sportowy Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Ełku – wioślarstwo
4. Uczniowski Międzyszkolny Klub Sportowy FPP MIKRO Ełk –  piłka siatkowa
5. Mazurski Klub Sportowy Ełk – piłka nożna.

 Polska Agencja Rozwoju Przedsiębiorczości (PARP) przyznała blisko 79 mln zł dofinansowania
dla  102 start-up’ów ze wschodniej  części  Polski  na  rozwój  innowacyjnych produktów.  W tym
gronie  znalazły  się  trzy  firmy  z  Ełku:  Psycho  Sparrow  Boots,  Safestrobes  oraz  Flexwing.
W przeprowadzonym naborze wpłynęło łącznie 186 wniosków.

 Park  Odkrywców  Kolei  –  kolejny  etap  przebudowy  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej.  W  ramach
zaplanowanej inwestycji zostanie wykonana rewitalizacja i zagospodarowanie terenu Ełckiej Kolei
Wąskotorowej  na potrzeby Muzeum Historycznego w Ełku - 2 etap - Park Odkrywców Kolei.
Wartość inwestycji to 4 mln zł. Inwestycja będzie polegała na m.in. utworzeniu Parku Odkrywców
Kolei. Miejsca, które stanie się sercem aktywizacji społecznej i edukacyjnej mieszkańców miasta
oraz nową atrakcją turystyczną.

 Prezydent Ełku 14 lutego przyznał 11 stypendiów utalentowanym artystom z dziedziny śpiewu,
tańca i muzyki na rok 2018. Stypendia otrzymały osoby reprezentujące wysoki poziom artystyczny,
jako wyraz uznania dla osiągnięć, a także jako wsparcie dalszego rozwoju artystycznego. Łączna
wartość przyznanych stypendiów to 43 tys. zł.

 Będzie rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 5 w Ełku.  Prezydent Ełku spotkał się 14 lutego z
Radą Rodziców oraz Dyrektorem Szkoły Podstawowej nr 5 w Ełku i przekazał informacje
na temat planów budowy nowego bloku dydaktycznego z funkcją świetlicy, stołówki, auli
szkolnej i kuchni. W nowym obiekcie znajdzie się również miejsce na dodatkowe oddziały
przedszkolne.

3



 W Szpitalu  "Pro-Medica"  w Ełku Sp.  z  o.o realizowana  jest  inwestycja  polegające  na
przebudowie  pomieszczeń,  z przeznaczeniem na pododdział  ginekologiczny.  W ramach
zadania  powstanie  m.in.  siedem nowych  sal,  łazienki  przystosowane  dla  potrzeb  osób
niepełnosprawnych  oraz  aneks  kuchenny  do  dyspozycji  pacjentów.  Łączny  koszt
inwestycji to 386 tys. zł.

 Prezydenta  Ełku  przyznał  9  dotacji  sportowych  na  rozwój  ełckich  klubów  oraz  ich
zawodników. W Urzędzie Miasta Ełku 23 lutego 2018 r. odbyła się uroczystość wręczenia
dotacji z zakresu rozwoju sportu. Łączna wartość przyznanych dotacji to 87 tys. zł.

 Postępowania, na które zawarto umowę:
- Zagospodarowanie brzegu jeziora ełckiego na cyplu dla rozwoju turystyki i rekreacji w Ełku - II etap;
-  Rewitalizacja  i  zagospodarowanie  terenu  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  na  potrzeby  Muzeum
Historycznego w Ełku - etap II - Park Odkrywców Kolei.

 Postępowania, w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
-   Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,
z podziałem na 3 części: - część 1: Przebudowa istniejącej ścieżki pieszo-rowerowej w obrębie plaży
miejskiej;
-  Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,
z podziałem na 3 części: - część 2: Przebudowa istniejącej ścieżki pieszo-rowerowej nad rzeką Ełk
wraz z rozbiórką i budową kładki nad rzeką Ełk;
-  Rozbudowa  ścieżek  rowerowych  nad  rzeką  Ełk  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą  w  Ełku,
z podziałem na 3 części: - część 3:  Budowa parku Kopernika V etap;
- Budowa windy przy budynku Szkoły Podstawowej Nr 7 z Oddziałami Integracyjnymi w Ełku;
- Budowa ulicy 07 KDW na osiedlu Tuwima w Ełku.

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
-  Projekt budowy parkingów przy ulicy Matejki w Ełku;
- Przebudowa linii komunikacji miejskiej nr 3 i 5 w celu poprawy transportu publicznego w mieście
Ełku - I etap z podziałem na 2 części: - część 1: Modernizacja oświetlenia ulicznego ul. Sikorskiego;
- Przebudowa linii komunikacji miejskiej nr 3 i 5 w celu poprawy transportu publicznego w mieście
Ełku - I etap z podziałem na 2 części: - część 2: Modernizacja oświetlenia ulicznego ul. Przemysłowej
i ul. Suwalskiej;
- Remonty cząstkowe dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej na terenie Gminy Miasta Ełk w 2018 r
-  Budowa  separatora  z  systemem  podczyszczania  ścieków  deszczowych  z  ul.  Parkowej  i  ul.
Kilińskiego;
- Rewitalizacja ełckich podwórek - zagospodarowanie i rozwój przestrzeni publicznej w śródmieściu -
centrum -  III  etap,  z  podziałem na  2  części:  -  część  1:  Zagospodarowanie  terenu  przy  ul.  Armii
Krajowej 38-58 w Ełku;
- Rewitalizacja ełckich podwórek - zagospodarowanie i rozwój przestrzeni publicznej w śródmieściu -
centrum - III etap, z podziałem na 2 części: - część 2: Zagospodarowanie terenu przy ul. Słowackiego
22A i ul. Kościuszki 1 w Ełku;
- Odnowa oznakowania poziomego cienkowarstwowego dróg na terenie miasta Ełk w 2018 r.

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):

-  Dostawa sprzętu, realizowanego w ramach projektu: Zastosowanie nowoczesnych technologii 
informacyjno-komunikacyjnych w usługach świadczonych przez Urząd Miasta Ełku ;
- Budowa ulicy Bora Komorowskiego na odcinku od ulicy Witosa do ulicy Piwnika Ponurego;
- Budowa ulicy Ś. M. M. Kolbe, ul. Św. Franciszka, ul. Św. Dominika Savio i ul. Matki Teresy z Kalkuty z
budową separatora wraz z systemem podczyszczania w ul. Matki Teresy z Kalkuty w Ełku;
- Dostawa i montaż wyposażenia budynku stacyjnego na potrzeby Muzeum Historycznego w Ełku;
- Remonty cząstkowe nawierzchni rozbieralnej z elementów betonowych na terenie Gminy Miasta Ełk w 
2018 r.;
- Projekt zagospodarowania terenów usytuowanych na zapleczu budynków PEC przy ul. Kochanowskiego
w Ełku;
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- Projekt budowy chodnika i miejsc postojowych przy ul. Wielkanocnej w Ełku.

          W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu i  brakiem formalnych zastrzeżeń do
przedstawionego sprawozdania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni zapoznali się i
przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w  budżecie  miasta  Ełku  na  2018  rok,   w  załączeniu  do

protokołu. 

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką
szczegółowo omawiano w poszczególnych komisjach. Wniósł o przyjęcie uchwały.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Wiceprzewodniczący  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Nikodem  Kemicer

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLI.412.17  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2018 rok, w załączeniu do
protokołu.   

* * *
2) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Ełku na lata
2016-2023” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały  szczegółowo
omawiano w poszczególnych komisjach. Wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja komisja

wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Sportu i Rekreacji Andrzej Koc poinformował -  komisja zapoznała się

z projektem uchwały.
 Wiceprzewodniczący  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Nikodem  Kemicer

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI.413.18 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Ełku na
lata 2016-2023” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko, w załączeniu do protokołu.   

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr VIII.84.15 Rady Miasta Ełku z dnia 30 czerwca
2015 r. w sprawie przyjęcia „Strategii  Rozwoju Ośrodka Subregionalnego Ełk do roku 2025” wraz
z Prognozą oddziaływania na środowisko, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz omówił  i  wniósł  o  przyjęcie  uchwały  zgodnie  z
przedłożonym projektem uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja komisja

wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Sportu i Rekreacji Andrzej Koc poinformował -  komisja zapoznała się

z projektem uchwały.
 Wiceprzewodniczący  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Nikodem  Kemicer

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XLI.414.18 w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VIII.84.15  Rady  Miasta  Ełku  z dnia
30 czerwca 2015 r.  w sprawie przyjęcia „Strategii  Rozwoju Ośrodka Subregionalnego Ełk do roku
2025” wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko, w załączeniu do protokołu.  

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz
najemcy, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta  omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. W trakcie obrad doszedł radny Andrzej Surynt. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLI.415.18 w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na
rzecz najemcy,  w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
5) Projekt  uchwały  w sprawie  zwolnienia  z  obowiązku zbycia  w drodze przetargu nieruchomości
i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy jej sprzedaży, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wniósł o przyjęcie uchwały. Szczegółowa dyskusja
nad projektem uchwały odbyła się komisjach branżowych.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XLI.416.18 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomo-
ści i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy jej sprzedaży, w załączeniu do protokołu. 

*  *  *

6) Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla uczniów uczących się w szkołach,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że projekt uchwały szczegółowo
omawiany był w poszczególnych komisjach. Wniósł o podjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja komisja

wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XLI.417.18 w  sprawie  zasad  przyznawania  stypendiów  dla  uczniów  uczących  się
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.
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*  *  *
7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimna-
zjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres od  1 wrze-
śnia 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r., w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja komisja

wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

          Radny Michał Tyszkiewicz poinformował, że w projekcie uchwały w § 1 ust. 4 wkradł się błąd
redakcyjny. Wnosi o wykreślenie „5”, a pozostawić tylko „6”.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem poprawki redakcyjnej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XLI.418.18 zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci  szkół  podstawowych
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres od
1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r., w załączeniu do protokołu.   

*  *  * 
8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodo-
ciągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  Przedsiębiorstwa  Wodociągów i  Kanalizacji  Spółka  z  o.o.
w Ełku na lata 2018- 2021, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wniósł o przyjęcie uchwały. Szczegółowa dyskusja
nad projektem uchwały z udziałem prezesa PWiK Spółki  z o.o. w Ełku odbyła się komisjach branżo-
wych. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 1.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr XLI.419.18 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.
w Ełku na lata 2018- 2021,  w załączeniu do protokołu.

* * *
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9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Ełku, w załącze-
niu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:

> Przewodniczący Komisji Ireneusz Dzienisiewicz poinformował, że Komisja po przeanalizowaniu
całości dokumentów w sprawie wniesionej skargi oraz  po wysłuchała informacji przedstawionych
przez Andrzeja Semeńczuka Naczelnika Wydziału Mienia Komunalnego uznała skargę za bezzasadną
i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, który został przedłożony radnym wraz z uzasadnieniem.

>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja zapoznała się ze skargą i projektem uchwały, nie wyrażając opinii.

Następnie Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech
Kwiatkowski zgłosił wniosek, aby w uzasadnieniu wpisać o jaki znak chodzi, że o znak zakazu.

Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogusław Wisowaty proponował dopisać, że znak ten nie
jest homologowany.

Przewodniczący  Komisji  Ireneusz  Dzienisiewicz  poinformował,  że  w  ocenie  Komisji
Rewizyjnej ów znak nie jest znakiem, a szyldem na budynku. Zapisanie i uznanie go jako znak B-2
przewidzianym dla znaków będzie błędem.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  poinformował,  że  rodzaj  znaku  nie  jest
przedmiotem sporu. Jego umiejscowienie na elewacji budynku mówi, że jest to tablica informacyjna o
zakazie wjazdu.

Radny Dariusz Dracewicz uważa, że słowo „znak” może mieć różne znaczenie, jeśli nie jest to
znak drogowy.

 Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego  Wojciech
Kwiatkowski poprosił o opinię radcy prawnego.

Radca prawny UM Zbigniew Rachwalski uważa, że nie jest władny do rozstrzygnięcia tej
kwestii.

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku
Publicznego Wojciech Kwiatkowski wycofał wniosek.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z zapisem w § 1. Uznać za bezzasadną skargę * ……………  na działalność
Prezydenta Miasta Ełku.

§ 2. Uzasadnienie niniejszego rozstrzygnięcia zawiera załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. ”

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.

Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymujących”- 2.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę.

Uchwała  Nr  XLI.420.16  w  sprawie  rozpatrzenia  ponownej  skargi  na  działalność  na  działalność
Prezydenta Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.
* … w związku z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych. ( Dz. U. z 2016 r. poz.92)
z tekstu dla celów publikacji zostały usunięte dane.

* * *
10) Projekt uchwały w sprawie  w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz wniósł  o  przyjęcie  uchwały  z  nadaniem  drodze
publicznej  położonej  w  granicach  administracyjnych  miasta  Ełku,  stanowiącej  część  obwodnicy
miasta, zlokalizowanej w ciągu drogi krajowej nr 16, na odcinku od ronda im. Jerzego Cichowicza
(skrzyżowanie  z  ul.  Suwalską  w Ełku)  do  ronda  przy  ul.  11-go Listopada,  nadać  nazwę –  Trasa
Niepodległości.  W projekcie uchwały jest zapis: „11 Listopda”, zgłosił  autopoprawkę dot. pisowni
ulicy, aby zapisać: „11-go Listopada”. 
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(w uchwale Nr X/39/89 Miejskiej Rady Narodowej w Ełku z dnia 21.12.1989 r. w § 1. między innymi
czytamy: „Zmienić nazwy ulic:  z ul. Wandy Wasilewskiej na ul. 11-go Listopada)

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych

przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę, nadając
nazwę + Trasa Niepodległości. 
Uchwała Nr XLI.421.18 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu.

Pkt  6. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i  placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto
Ełk.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że zgodnie z art. 30a ust. 5
Karty Nauczyciela przedkładane jest sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i  placówkach prowadzonych przez
Gminę Miasto Ełk.      

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem   zastrzeżeń  do
przedstawionego sprawozdania Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że radni zapoznali
się   i  przyjęli  do wiadomości  sprawozdanie  z  wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę
Miasto Ełk, które jest załącznikiem do niniejszego protokołu.

Pkt 7.  Stanowisko w sprawie modernizacji  i dołączenia do planowanej  budowy odcinka linii
kolejowej E 75 Ełk-Trakiszki (Rail Baltica) odcinka czynnej linii kolejowej nr 41 Olecko-Gołdap
(Granica Państwa).

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii
przyjętych przez komisje:

 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie stanowisko
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli  stanowisko
w  sprawie   modernizacji  i dołączenia  do  planowanej  budowy  odcinka  linii  kolejowej  E  75 Ełk-
Trakiszki  (Rail  Baltica)  odcinka  czynnej  linii  kolejowej  nr  41 Olecko-Gołdap  (Granica  Państwa),
które stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 8.  Interpelacje i zapytanie radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogusław Wisowaty zwrócił  się z zapytaniem odnośnie
podłączenia  do  sieci  gazowej  ciepłowniczej  os.  Pod  Lasem.  Wcześniej  już  w  tej  sprawie  pytał,
otrzymał odpowiedź z której nie wynika kiedy będzie to osiedle podłączone. Jest sezon grzewczy
i niektórzy mieszkańcy palą tym czym mają. Jesteśmy miastem ekologicznym, ponawia pytanie co się
w tym temacie robi.

 Radny  Andrzej  Koc  poinformował,  że  mimo dużych  na  zewnątrz  mrozów,  na  ulicach  są
kałuże wody. Zadaje pytanie, czy skoro jesteśmy miastem ekologicznym, to czy musimy używać tak
dużej  ilości  soli  do  posypywania  na  chodnikach  i  ulicach  w mieście.  Wiemy,  że  sól  jest  bardzo
szkodliwa  nie  tylko  środowisku,  ale  i  nam  użytkownikom  -  niszczymy  obuwie,  karoserie
w samochodach.

Prezydent  Miasta  odpowiadając,  między innymi  poinformował,  że  w pierwszej  kolejności
budowana  jest  linia  przez  spółkę  gazowniczą,  a  potem  podłączenie.  Wie,  że  nie  odstąpiono  od
przedsięwzięcia.  W mieście nie sypiemy soli, a jest to mieszanka piaskowo-solna spełniająca normy.

Pkt 9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski:

➢ odczytał podziękowanie od wójta i dyrektora szkoły w Charzynie za wsparcie finansowe;
➢ poinformował,  że  w  miesiącu  marcu  Komisja  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Rady

Miasta na swoim posiedzeniu będzie omawiać dostępność do usług medycznych dla mieszkańców na
terenie miasta. Zostanie zaproszony przedstawiciel NFZ. Komisja poruszy bieżącą działalność „Pro-
Medica” sp. z o.o. w Ełku oraz 1. Wojskowego Szpitala Klinicznego z Polikliniką SPZOZ w Lublinie
- Filia w Ełku. Chętnych radnych zaprosił do udziału w tym posiedzeniu.
➢ poinformował,  że  grupa  radnych wystąpiła  z  inicjatywą  uchwałodawczą  w  sprawie  nadania

nazwy  Żołnierzy  Wyklętych  rondu  stanowiącemu  skrzyżowanie  ulic  gen.  Bora  Komorowskiego,
Kolonia  i płk. Witolda Pileckiego.

Radny Marcin Przygodziński w imieniu swoim i radnego Nikodema Kemicera złożył na ręce
Przewodniczącego  Rady  Miasta  wniosek  na  piśmie  dot.  modernizacji  oświetlenia  ulicznego  na
oświetlenie LED w obrębie przejścia dla pieszych na os. Jeziorna.

Radny Nikodem Kemicer prosi, aby wszystkie głosowania były odzwierciedlane na piśmie, nie
tylko głosowanie nad uchwałami.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz cieszy się, że doszło do głosowania imiennego. Poinformował, że
cztery lata temu składał taki wniosek. Proponuje dopisywanie głosowań nad podjęciem stanowisk.

Radny  Robert  Klimowicz  poinformował,  że  problem  wszystkich  głosowań  rozwiąże  kwestia
głosowania elektronicznego.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że na najbliższą sesję zaproszona zostanie
instytucja rejestrująca sesje i przetestujemy e-sesje. Element z kartą głosowań jest formą testową.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Paweł Odolecki poinformował, że każdy radny nie powinien
się wstydzić jak głosuje, on zawsze jest otwarty i może powiedzieć jak głosował.

Radny Krzysztof Wiloch jest  jak najbardziej  za wprowadzeniem głosowania imiennego,  tylko
chce być traktowany poważnie i dzisiejsza forma wprowadzenia karty do głosowania imiennego Mu
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nie odpowiada. W dniu dzisiejszym, ponieważ nie otrzymał wcześniej karty do głosowania, wziął ją
od Przewodniczącego RM, ale jej nie wypełni, aczkolwiek jest za głosowaniem imiennym.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że jest to forma testowa, kiedyś trzeba zacząć.
W dniu dzisiejszym jest to dobra wola radnego i nikt nikogo nie zmusza do wypełnienia karty.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  karta  do  głosowania  została
zaproponowana  radnym na  wzór  karty  do  głosowania,  która  jest  stosowana  w Powiecie  Ełckim.
W dniu wczorajszym na spotkaniu z radnymi, o tym informował i nie było sprzeciwu.

 Radny  Robert  Klimowicz  jako  jeden  z  wnioskodawców odnośnie  nadania  nazwy Żołnierzy
Wyklętych  rondu  stanowiącemu  skrzyżowanie  ulic  gen.  Bora  Komorowskiego,  Kolonia 
i płk. Witolda Pileckiego, poinformował, że jest to wniosek i inicjatywa mieszkańców os. Konieczki,
a radni tylko zgłosili wolę mieszkańców, którzy wypełnili w tej sprawie ankiet w ilości ok. 200 szt.

 Burzliwą  dyskusję  wzbudziła  wypowiedź  Pana  Pawła  Czemiela  przedstawiciela  Ministra
Infrastruktury,  który  poinformował  o  inwestycjach  jakie  będą  realizowane  w  ramach  środków
zewnętrznych w Ełku i okolicach.

Pkt 10. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XLI  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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